

PERU

Finca Mariposa

Villa Rica - CEMCAVIR

InterAmerican
COFFEE



Farm Information

Country:	Peru
Region:	Villa Rica
Altitude:	1.680 masl.
Producer:	Finca Mariposa
Cooperative:	Cooperativa Ecologica de Mujeres Cafeteleras Villa Rica (CEMCAVIR)

Perched in the scenic landscapes of Villa Rica, Peru, Finca Mariposa, under the stewardship of CEMCAVIR, epitomizes the fusion of quality coffee cultivation, sustainability, and cultural richness. Located in a region known for its favorable climate, the plantation embraces sustainable practices, employing organic fertilizers and responsible water management to minimize its environmental impact.

The estate's commitment extends to promoting biodiversity, creating a vibrant ecosystem that enhances both the beauty and health of the plantation. Finca Mariposa's dedication to quality begins with handpicking coffee cherries at their peak, followed by a meticulous blend of traditional and modern processing methods to extract the unique flavors of Peruvian coffee.

Beyond the coffee fields, the plantation serves as a hub for community engagement, supporting education and employment for local residents. Finca Mariposa stands as a symbol of Peru's coffee legacy, inviting visitors to experience the harmony of sustainable agriculture, cultural preservation, and the rich terroir of Villa Rica.



Coffees

Citric

Delicate

Silky

Cherry

Biscuit

Variety: Caturra, Bourbon, Catimor

Processing: Washed



InterAmerican Coffee GmbH

Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Tel. +49 (0)40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz

Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Tel. +41 (0)41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.

Zeppelin Building - 1st floor
59-61 Farringdon Road - London EC1M 3JB
UNITED KINGDOM
Tel. +44 (0) 20 7796 2255
E-Mail iac.london@nkg.coffee

www.interamericacoffee.de

PERU

Finca Mariposa

Villa Rica - CEMCAVIR

InterAmerican
COFFEE



Farm Information

Land:	Peru
Region:	Villa Rica
Anbauhöhe:	1.680 masl.
Produzent:	Finca Mariposa
Kooperative:	Cooperative Ecologica de Mujeres Cafeteleras Villa Rica (CEMCAVIR)

Hoch oben in der malerischen Landschaft von Villa Rica, Peru, verkörpert Finca Mariposa unter der Leitung von CEMCAVIR die Verschmelzung von qualitativer Kaffeezucht, Nachhaltigkeit und kultureller Vielfalt. Die Plantage liegt in einer Region mit einem günstigen Klima und setzt auf nachhaltige Praktiken, einschließlich des Einsatzes von organischen Düngemitteln und verantwortungsbewusster Wasserbewirtschaftung, um die ökologische Belastung zu minimieren.

Das Engagement der Plantage erstreckt sich auf die Förderung der Artenvielfalt, wodurch ein lebendiges Ökosystem entsteht, das sowohl die Schönheit als auch die Gesundheit der Plantage verbessert. Die Hingabe von Finca Mariposa an Qualität beginnt mit der Handauslese von Kaffeekirschen auf ihrem Höhepunkt, gefolgt von einer sorgfältigen Kombination traditioneller und moderner Verarbeitungsmethoden zur Extraktion der einzigartigen Aromen des peruanischen Kaffees.

Über die Kaffeefelder hinaus dient die Plantage als Zentrum für die Einbindung der Gemeinschaft, indem sie Bildungsinitiativen unterstützt und Arbeitsmöglichkeiten für die örtliche Bevölkerung schafft. Finca Mariposa steht als Symbol für das reiche Kaffeeerbe Perus und lädt Besucher ein, die Harmonie von nachhaltiger Landwirtschaft, kultureller Bewahrung und dem fruchtbaren Terroir von Villa Rica zu erleben.



Kaffees

Zitrisch

Delikat

Seidig

Kirsche

Keks

Varietäten: Caturra, Bourbon, Catimor

Aufbereitung: Washed



InterAmerican Coffee GmbH

Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Tel. +49 (0)40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz

Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Tel. +41 (0)41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.

Zeppelin Building - 1st floor
59-61 Farringdon Road - London EC1M 3JB
UNITED KINGDOM

Tel. +44 (0) 20 7796 2255
E-Mail iac.london@nkg.coffee

www.interamericancoffee.de